
 

Protokoll  
2018-01-22 

 
Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
Närvaro och beslutsmässighet  
Närvarande: Jan Karlsson, Annika Selg, Britt Karlsson, Linda Höglund,, Jonni Petersen, Börje 
Andersson och Mikael Nissén. 
Frånvarande: Fred Forslöv, Per Nägele. 
 
Elgruppens arbete  
Styrelsen bokar besiktning av vår elanläggning (all el i undercentralen, kvartersgårdarna, garagen och 
soprummen), ej gatubelysningen. Representant från elgruppen går mer under besiktningen i syfte att 
hämta kunskap åt föreningen. 
 
Nya medlemmar 
Inga nya medlemmar. 
 
Ekonomi 
Betalning för arbetet med brunnarna och taket på kvartersgården har gjorts från underhållsfonden 
vilken i dagsläget innehåller 92.000 kronor. Detta i kombination med att el, värme och vatten kommer 
bli dyrare gör att styrelsen kommer föreslå höjningar av avgifterna till årsmötet. Hur stor höjning det 
kommer bli frågan om ber styrelsen att få återkomma om när budgeten är lagd. 
 
Underhåll och skötsel 
Cykelvägen mellan 39 och garagen ska plogas, entreprenören är vidtalad. Vi fortsätter påtala för 
kommunen att vi vill att markerade träd fälls. Så fort vädret tillåter (över +5 under ett dygn) sätts 
bommen upp vid nr 16. 
 
Styrelsemöten, städdag och årsmöte 
Styrelsemöten äger rum 19/2, 19/3 och 16/4 under våren. Städdag är 5/5 kl 09.00 och årsmötet sker 
den 6/5 kl 17.00 
 
Övriga frågor 
26 personer har anmält sig till vårt nyhetsbrev.  
 
Nästa styrelsesammanträde 
19/2 kl 19.00. 
 
 
 
 
 
Jan Karlsson  Mikael Nissén  
Ordförande Sekreterare  


